

Reminder – Settlement Window shift on 4 July 2022

Dear trading participants,

As announced in the Customer Information on 2 June 2022, European Energy Exchange (EEX) will shift the settlement window for its Power Derivatives products (except for Japanese Power Futures) to **16:20 – 16:30 CE(S)T**, effective as of **4 July 2022**.

The announcement of the shift was greatly appreciated and supported by the market. For **EEX Nordic Power Futures**, however, there are still some further steps to be taken. Hence, EEX plans to perform the shift for the Nordic market together with the further harmonization of the settlement window (towards 17:15 CE(S)T) which is planned later in 2022.

As a result, the settlement window for EEX Nordic Power Futures remains unchanged at **15:50 – 16:00 CE(S)T** for the time being.

Yours sincerely,
EEX Market Operations

Contact:

Market Operations

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com

Erinnerung – Anpassung des Settlement Window am 4. Juli 2022

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

wie mit der Kundeninformation vom 2. Juni 2022 angekündigt, verschiebt die European Energy Exchange (EEX) das Settlement Window für Strom-Terminkontrakte (außer für japanische Stromfutures) auf die Zeit von **16:20 – 16:30 Uhr ME(S)Z**. Diese Anpassung tritt zum **4. Juli 2022** in Kraft.

Die angekündigte Verschiebung wurde vom Markt sehr begrüßt und unterstützt. Für die **EEX Nordic Power Futures** sind allerdings noch einige weitere Schritte zu unternehmen. Die EEX wird daher die Anpassung des Zeitfensters für die nordischen Stromderivate erst zusammen mit der weiteren Harmonisierung des Settlement Window (auf 17:15 Uhr ME(S)Z) im späteren Verlauf dieses Jahres vornehmen.

Infolgedessen verbleibt das Settlement Window für EEX Nordic Power Futures vorerst unverändert bei **15:50 – 16:00 Uhr ME(S)Z**.

Mit freundlichen Grüßen
EEX Market Operations

Kontakt:

Market Operations

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com